
10. Meddelelser fra formanden. (2010-27487)
MEDDELELSER FRA FORMANDEN.

Genopretning af Idrætsanlæg.
Kultur- og Fritidsudvalget har overfor Økonomiforvaltningen og Borgerrepræsentationen anbefalet 
at igangsætte en større revidering af Københavns Idrætsanlæg, herunder også Vanløse Idrætspark. 
Oversigten over økonomien er vedlagt dagsordnen.

Besøg af Teknik- og Miljøborgmester Bo Asmus Kjeldgaard
Lokaludvalget har inviteret borgmester Bo Asmus Kjeldgaard til en gå-tur og snak om trafikale 
forhold på Jernbane Allé i forbindelse med etablering af cykelstier. Borgmesteren har takket ja, og 
kommer den 20. april kl. 15.30.

bilag

Vanløse Lokaludvalgs beslutning den 18.02.2010

Meddelelser på mødet:

Rullehockeybanen ved Vanløse Idrætspark.
Sekretariatet orienterede om at forvaltningen løbende holder Vanløse Lokaludvalg orienteret om evt. 
udvikling i sagen.

Spørgsmål vedr. anvendelse af puljemidler 2009.
Socialborgmester Mikkel Warming har spurgt Økonomiforvaltningen om hvordan byen 12 
lokaludvalg har anvendt puljemidler for 2009 fordelt på følgende områder:
- Kultur
- Integration
- Byudvikling
- Øvrige formål

Center for Sikker By svarer har indhentet oplysninger, og svarer på vegne af alle lokaludvalg, 
høringssvar fremsendes når det ligger klar.

Ny bestyrelse i Kulturstation, meddelelse/orientering fra Ole Jensen.
Vanløse Kulturstation skal have nedsat en ny bestyrelse, og Ole Jensen orienterede om processen på 
mødet.

Formanden afsluttede mødet med at sige tak til afgående medlemmer for de sidste tre et halvt års 
arbejde.




